
Изјава министра Дачића о посети председника Владе Сједињеним Америчким Државама
среда, 16. септембар 2015.

„Посета САД-у председника Владе Александра Вучића је изузетно успешна и отвара пут
за унапређење односа са једном од најважнијих светских сила.  

Веома висок ниво разумевања са највишим америчким званичницима може само да радује
све грађане Србије, осим оних опозиционих странака којима не одговара што су Влада
Србије и Александар Вучић добили велико признање за успешне економске реформе и
улогу коју Србија има у стабилности региона.

Данашњи међународни положај Србије је неупоредиво бољи и чак најбољи у последњих
25 година. Управо зато је успешност посете председника Владе Александра Вучића
логична последица резултата које је Влада постигла.

Србија ће наставити путем јачања своје међународне позиције и угледа, а то ће се видети
и у наредним месецима, када ће поред напретка у дијалогу у Бриселу, изузетно добрих
односа са Немачком и бројних регионалних иницијатива, председник Владе посетити
Русију и Кину, и када ће у децембру у Београду бити одржан Министарски савет ОЕБС-а."
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